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NOVÉ PŘÍLEŽITOSTI TRHU
Přehoupli jsme se do druhé poloviny tohoto roku a jsem si 

jistá, že každý z nás vnímá, co se ve firmě odehrává. Období po 
Vitafoods bylo hektické. Proto věřím, že jste si pořádně odpo-
činuli a nabrali dostatek sil a energie na druhou polovinu roku, 
která bude velmi dynamická.

Budeme se snažit maximálně uspokojit zákazníky a snížit 
ztrátu, která byla ke konci června 1,7 milionů korun. To byl 
hlavní důvod, proč jsme s vedením společnosti najeli ve FAVEA 
na úsporný režim ve všech oblastech. Od nákupu spotřebního 
materiálu až po úspory v oblasti pozastavení náboru nových 
zaměstnanců. Díky opatřením a proaktivnímu hledání preven-
tivních a ochranných opatření, do které se zapojila aktivně celá 
řada zaměstnanců, si slibuji, že zefektivníme procesy napříč FA-
VEA a zamezíme prohlubování ztráty. Situace není příjemná, 
ale vnímám ji jako velkou příležitost k dalšímu posunu a rozvoji 
společnosti.

Pojďme obrátit list a bavme se i o pozitivních věcech, které se 
za první půlrok ve FAVEA povedly. Poprvé přicházíme s vlastními 

FAVEA produkty, resp. koncepčním řešením. Na webových strán-
kách COMBICAPS jsme představili kategorie imunita, energie 
a kognitivní funkce, do kterých jsem zařadili prozatím 12 produk-
tů různého technologického zpracování. Díky tomuto řešení jsme 
schopni okamžitě reagovat na požadavky zákazníků a nabídnout 
jim zajímavé projekty. Rychlost reakce a realizace nových příle-
žitostí je nyní pro FAVEA klíčová.

Vstupme prosím do druhé poloviny roku s optimismem 
a s velkou dávkou trpělivosti. Čeká nás celá řada zajímavých 
projektů, ale i náročných situa-
cích, na kterých musíme pracovat 
jako jeden FAVEA tým. Přesvědči-
la jsem se několikrát, že FAVEA je 
silná a dokáže zabrat, tak pojďme 
společně nakopnout FAVEA mo-
tor na plné otáčky, ať se společně 
v prosinci na vánočním večírku 
můžeme všichni těšit z dobře od-
vedené práce.

Milé kolegyně, milí kolegové
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Zuzko, co je hlavním 
úkolem QA ve FAVEA?

Obecně je hlavním úkolem QA vhodně 
nastavit a neustále rozvíjet systém řízení kvality (Quality Ma-
nagement System). QMS ve FAVEA je GMP certifikovaný, díky 
čemuž jsme schopni v oblasti doplňků stravy nabízet nadstan-
dardní přístup ke kvalitě.

Které výstupy / kroky 
ve FAVEA z pozice 

QA sledujete?

S nadsázkou lze říct, že v tomto QA konkuruje Chucku Norri-
sovi , sledujeme téměř všechny procesy a to ještě před tím, 
než vzniknou. Obecně jde o výstupy spojené s kvalitou. Mezi nej-
více sledované patří odchylky a nápravná / preventivní opatření, 

které společně s dalšími událostmi řídíme v ERP systému 
K2. Díky tomu máme přístup k aktuálním datům, která jsme 

schopni okamžitě vyhodnocovat.

FAVEA je držitelem řady 
certifikací, uveďte prosím 
ty nejzásadnější a čeho se 

týkají.

Navenek to může působit jako sběratelská vášeň, ale v pod-
statě jde o odraz toho, v jaké míře jsme schopni reagovat na 
aktuální požadavky trhu. Všechny certifikace jsou závazkem 
a všechny jsou důležité. Jako nejzásadnější ale vnímám certifi-
kaci GMP, která je nejvíce komplexní a má největší vypovídající 
hodnotu o stavu kvality ve společnosti.



Se kterými kolegy 
a jak při své práci 

spolupracujete?

Spolupracuji s kolegy ze všech úseků. Osobně to vnímám 
jako velký benefit své pracovní pozice. Typ spolupráce vychází 
z podstaty funkce QA ve společnosti a ne vždy jsou kolegové 
z našeho setkání nadšení. Všichni máme společný cíl, ale přiro-
zeně také sledujeme vlastní dílčí zájmy. V tomto se nám myslím 
daří udržovat rovnováhu a nejen že se respektujeme, ale větši-
nou se na sebe i usmíváme.

Čím jsou Vám FAVEA 
a její lidé blízcí?

FAVEA je mi blízká významem, atmosférou, otevřenou myslí, 
přístupem k překonávání překážek, dobrou kávou, ale i svoji 
vzdáleností, pouhých 15 km cestou s krásnými výhledy. Lidé 
ve FAVEA mají velkou zásluhu na atmosféře, které si tak cením. 
Někdy jsou mi blízcí věkem, někdy charakterem nebo názory. Ať 
už tak nebo tak, práce s nimi je inspirativní.

ZAČÁTEK 
MATEŘSKÉHO DOBRODRUŽSTVÍ

Klára Ivánková, která ve FAVEA zastává pozici 
metrologa se s námi na nějaký čas loučí. Pracovní 
povinnosti na pár měsíců vymění za mateřské. Ote-
vřou si ji tak dveře do světa mateřství a bude si moci 
vychutnávat první úsměvy, první krůčky a malé zá-
zraky, které každý den přináší. Klárce přejeme zdraví 
a štěstí v každém kroku mateřského putování.



AKTUALITY

Vitafoods 2023 je za námi. Se skvělým týmem se nám pro 
FAVEA podařilo získat nových 250 obchodních kontaktů. Mo-
mentálně komunikujeme s potenciálními zákazníky a v úzké spo-
lupráci s VaV týmem připravujeme návrhy poptávaných řešení. 
Díky aktivní účasti na VITAFOODS se tak dostáváme k zajíma-

vým příležitostem a k novým zakázkám.

Naše holky z výroby si jedno jarní odpoledne zpříjemni-
ly smažením vaječiny. Skvělá nálada , kotlík plný voňavé 

smaženice dělané na ohni, k tomu čerstvý chlebík a asi i nějaká 
ta sklenička přispěla ke skvělé atmosféře , která v obci Tichá 
v danou chvíli panovala. Holky, těšíme se na další povedou ak-
cičku a z ní i další povedenou fotečku .
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Střípky z VITAFOODS…

FAVEA produkty…

Smaženice v Tiché…
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Díky Vitafoods jsme do našeho portfolia zařadili i kon-
cepční řešení FAVEA produktů. Na webových stránkách 
www.combicaps.com mohou zájemci najít rozdělení produktů 
do 3 základních kategorií – imunita, energie a kognitivní funk-
ce. Námi navržená koncepční řešení jsou primárně určená pro 
B2C, B2B a B2D partnery. Už teď pracujeme na rozšíření dalších 
produktových řad.


